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 SK Vuoksi on hakenut Ruokolahden kunnalta tapahtumatukea 

suunnistuksen pitkän matkan SM- kilpailuihin 31.8. – 1.9.2024.  
Tapahtumaan odotetaan 2 000 kilpailijaa Suomesta ja 100 ulkomailta. 
Kilpailualue on Ruokolahden maastossa.  Majoitukset tulevat olemaan 
pääosin Imatralla ja Ruokolahdella. Tapahtumalla on positiivinen vaikutus 
Imatran ja Ruokolahden talousalueelle, arvion mukaan 350 000–400 000 
euroa. 

  
 Arvokilpailujen järjestäminen maastossa on taloudellisesti haastavaa ilman 

yhteistyötahoja.  SK Vuoksi esittääkin, että Ruokolahden kunta tukee SM-
kilpailuja yhteensä 20 000 eurolla, jakautuen seuraavasti 

  Vuodelle 2022    5 000 euroa  
  Vuodelle 2023    5 000 euroa  
  Vuodelle 2024  10 000 euroa  
  
 Tuki jakautuu vuosien 2022–2024 aikana markkinointiin ja kartoitukseen. 

Tuki on heidän arvionsa mukaan hyvin tärkeä, koska kustannukset 
syntyvät ennen kuin kilpailun tulot muodostuvat. 

 
 Raimo Väisänen tulee kokoukseen tämän asiankohdan käsittelyn ajaksi 

kertomaan tapahtumasta ja vastaamaan esiin tuleviin kysymyksiin. 
 

Esittelijä Vt. kunnanjohtaja Jukka Bergman    
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus keskustelee SK Vuoksen hakemuksesta ja päättää 
avustuksesta. 
 

Päätös Kunnanhallitus totesi, että kyseessä on kertaluonteinen valtakunnallinen 
SM-kilpailu, jonka tapahtuma-alueena on Ruokolahti. Tapahtumaan 
odotetaan 2 000 kilpailijaa.  
 
Kunnanhallitus päätti, että kunnan avustus on maksimissaan 20 000 euroa 
ja avustus kohdistetaan kartoitukseen. Avustus myönnetään todennettuja 
kartoituskustannuksia vastaan. 

 
  
 Merkittiin, että kunnanvaltuuston II varapuheenjohtaja Tomi Raijas saapui 

kokoukseen asiankohdan käsittelyn aikana kello 15.05.  
 
 Raimo Väisänen poistui kokouksesta asiankohdan käsitellyn aikana kello 

15.38.  
  
 Puheenjohtaja Taina Paananen saapui kokoukseen asiankohdan 

käsittelyn aikana kello 15.40. 
  
 Jenna Vertanen toimi puheenjohtaja asiankohdan käsittelyn aikana kello 

15.04–15.40. 
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 Merkittiin, että elinkeinosihteeri Asko Ali-Marttila kertoi ajankohtaisista 
kunnan elinkeino- ja matkailuasioista kello 15.38–16.33. Asko Ali-Marttila 
poistui kokouksesta asiankohdan käsittelyn aikana kello 16.33. 

 
 Merkittiin, että vt. hyvinvointipalvelujen toimialajohtaja Aleksi Puustjärvi 

poistui kokouksesta asiankohdan käsittelyn aikana kello 16.41. 


